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TOZD SERVIS V NOVO LETO ŽE IZVEN DO AGIS

Oti

Večina zaposlenih v TOZD Servis meni, da bodo lažje, predvsem pa 
bolje gospodarili, če se bodo izločili iz DO AGIS, To so med drugi111 
jasno pokazali tudi rezultati ankete o bodoči organiziranosti DO,

! Na podlagi teh ugotovitev so DPA - in samoupravni organi skupaj z 
j vodstvom TOZD sprožili postopek za izločitev. Tako bo referendum o 
• izločitvi že novembra''19B?.
V TOZD Servisu menijo, da bodo z izločitvijo tudi prispevali delež 

\ k lažji predvideni reorganizaciji DO AGIS kot celote,
' Sicer pa je petkov posvet minil v senci izrednih likvidnostnih te
žav, ki nas pestijo, Ker je poleg izredno dragih zalog izstopajoč 
še problem visoke neplačane realizacije je treba le-to poskušati 
zmanjšati oz, po najkrajši poti izterjati,
Ker je redni (tožbeni) postopek zapadlih obveznosti od kupejev iz
redno dolg so se poslovodni organi odločili v teh dneh #biSkati 
večje dolžnike in z osebnimi stiki poskušati izterjati dolžne zne
ske, Povsod to, niti po tej poti ne bo šlo, ker so tudi naši kupci 
v podobnih odi še hujših težavah.
Nujna bo selekcija programov s" ciljem opustitve tistih, ki jih de
lamo izključno na zalogo. Potrebno bo ipnipraviti rebalans prodaj
nih planov ob upoštevanju zalog in i.e*.azadnje zagotoviti takojšno 
realizacijo sklepov kriznega štaba,
Te dni bo preteklo dvajset dni neprekinjeno blokade nekaterih TOZD 
kar pomeni, da zapademo pod zakon o sanaciji in prenehanju organi
zacij združenega dela, To bo seveda lahko tudi pomenilo sajamcene 
osebne dohodke. ' ■
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V SINDIKATU TEČE POSTOPEK EVIDENTIRANJA NOVIH VODSTEV S0§ TER 
TO KONFERENCE SINDIKATA 10

Tudi na konferenci 90S"jo tekla razprava o položaju naše DO po per
iodičnem obračunu za tretje tromesečje, «cena resda ni najboljša, 
res pa je tudi, da stanje ni brezishodno, seveda ob maksimalnem 
angažiranju vseh in vsakogar pri uresničevanju kratkoročnih kot tu
di dolgoročnih ukrepov, V sindikatu vstrajajo, da odstopanja od. do
govorjenih nalog niso dopustna in bo v bodoče na tem področju 
treba zaostriti odgovornost„
V TOZD Vzmetarna in T0Z1 Servis motornih vozil so na podlagi peri
odičnega obračuna sklenili, da bodo povečali, maso za za kar pa_ 
v naših samoupravnih aktih ni podlage, V novem SaS o pogojih za pri
dobivanje dohodka in o skupnih osnovah in merilih po katerih se 
razporeja čisti dohodek in delijo sredstva za osebne dohodke in 
skupno porabo v TOZD, ki velja od 25, 9, 1987 smo zapisali med dru
gim tudi to;
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Maso družbeno primernih sredstev za osebne dohodke in skupno pora
bo bomo medsebojno vsklajevale podpisnice tega sporazma*„„

- V 00S so zaključeni postopki evidentiranja za naslednji mandat 
v sindikatu» Iz razprav je moč zaključiti, da je evidentiranje 
vsej prej kot lahka naloga, sa se vsi več ali manj branimo spre-

, jema kakršnih koli funkcij; Vzrokov za to je seveda več„
- Prostorska problematika naše obratne ambulante se je tokrat tudi 
znašla na dnevnem redu sindikata« Kot delavci zaposleni v OA, ta
ko tudi koristniki uslug OA vemo, da so prostori OA premali za no3?- 
malno opravljanje dela« Rešitve v obliki novogradnje najbrž v bli
žnji prihodnosti ne bo možna« Torej se bodo možnosti širitve mo
rale izkati znotraj DO«

- Ker se počasi izteka leto, prihaja čas občnih zborov« V 00S se 
morajo dogovoriti za datume zborov« Datum občnega zbora za 10 
konference je že določen in sicer 4-« 12« 1937»

M«

PREDSEDNICA DS DO KRSTILA NOVO JADRALNO LETALO

Na zadnji seji DS DO, pa tudi od nekaterih delavcev v TOZD in DSSS 
je bilo postavljeno vprašanje v zvezi s stroški, ki jih je imela 
naša DO z krstitvijo jadralnega letala«
Na letališču Aerokluba Ptuj v Moškajncih je bila 3« oktobra krajša 
slovesnost, na kateri so opravili krst novega Elanovega visoko spo
sobnega jadralnega letala DG 300« Zanj so poleg prizadevnih članov 
Aerokluba prispevale sredstva še nekatere ptujske delovne organiza
cije, največ Agis, ki je tudi "boter" tej pridobitvi» Sicer pa je 
letalo veljalo blizu 150 miljonov, kupili pa so ga še lansko jesen, 
ko je s pilotom Igorjem Kolaričem takoj odpotovalo v Avstralijo na 
svetovno prvenstvo v jadralnem letenju«
In koliko nas je to stalo?
Iz sredstev, ki jih združujejo za reklamo podpisnice samoupravnega 
sporazuma v višini 1% smo dali 500 000 din (50 st« miljonov)«
Čeprav bi kdo utegnil misliti, da zdaj ni čas za takšne vrste raz
dajanja je vendarle treba reči, da bolj peša prodaja vec je potre
bno vlagati v EPP, V tem primeru lahko govorimo o resnično pravi 
reklami, saj kadarkoli bo to letalo potovalo na vse konce sveta, 
kadarkoli bo poletelo visoko med oblake ob doseganju visokih športnih rezultatov, povsod ga bo spremljal naš - Agisov znak, ki je od
tisnjen na njem, To pa nikakor ni malo.
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HIGIENA USTNE VOTLINE VIR NAŠEGA ZDRAVJA

Zdravniki so ni edini, da je eden od pomembnih virov našega zdrav
ja higiena zob in ust nasploh. Od higiene zob je v veliki meri od
visni (stanje) zdravje zob, ti pa so dalje kot mlinarji vsega kar 
zaužijemo izredno pomemben dejavnik pri nadaljni prebavi, s tem pa 
v mnogooem tudi pri splošnem zdravju in požutju.
Praksa pa kaže, da se tega mnogo premalo zavedamo, kar se najbolj 
jasno vidi v sobni ordinaciji. Ko sedemo na stol in razkrijemo "siV1" 
vnosti" naših ust, v bistvu povemo koliko nam je do našega zdravja. 
Če bi se kdaj postavili v vlogo zobozdravnika, bi v veliko primerov 
osupnili nad stanjem zob. Izredno malo ljudi se namreč zaveda pome-, 
na preventive pri ohranjanju zdravja zob, saj se pojavimo pred vrati 
zobozdravstvene ordinacije šele z zobobolom. Za protetične pripo
močke velja, da so izjemno dragi, naš odnos pa je v večini primerov 
takšen kot, da je vse to zastojn. Še več. Čeprav mi res ne plaču
jemo participacije, nekdo to vendarle plača, Mii
Torej posvetimo svojemu zobovju skrb, ki si jo zaslužijo, Pravtaksn0 
skrb in higieno moramo posvečati protetičnim pripomočkom. Čeprav S° 
proteze nepogrešljive so lahko tudi vir raznih vnetij, če seveda 
nanje "pozabimo", Vzamimo si čas za zobe in brez dvoma nas bo manj 
in manjkrat strah pred vrati zobozdravnika. Sicer pa, za naše zdra" 
vje in počutje gre!

M,

DUŠANU ŽNIDARIČU V SPOMIN

Dolge tri mesece smo pričakovali, da se bo vrnil med nas, na svoj® 
delovno mesto. Verovali smo, da bo nadaljeval delo tam, kjer ga . 
prekinil. Pa ni bilo tako, vest o njegovem dokončnem slovesu nas 5 
postavila v resničnost. Težko je verjeti, da je bila bolezen moč
nejša od njega, ki je bil tako poln življenja, sredi snovanja na v 
delovnem mestu in naši skupnosti, Sele sedaj se zavedamo, kako nas 
je bil polnih 52 let, V teh žalostnih trenutkih se vsakemu izmed 
nas vračajo misli nazaj, ko smo delali z njim, V naši delovni or
ganizaciji se je zaposlil leta 1955= Ni mu bilo težko opravljati_ 
najrazličnejših nalog, nazadnje kot referenta za inovacije,_saj j®^ 
s svojo komunikativnostjo in prisrčnostjo našel stik z vsakim sode
lavcem, Njegov prispevek, v skupnih prizadevanjih za boljši jutri 36 
bil velik, V DOAGIŠ je postavil temelje in sistemsko vpeljal de- . 
lovanje množične inventivne dejavnosti ter tako aktiviral inventivv 
potencial mnogih naših sodelavcev. Temu so priča rezultati, plod 
njegove neumorne zagnanosti na področju inventivne dejavnosti in 
več družbenih priznanj, ki jih je v letih dela prejel, Poznali smo 
ga tudi kot zavzetega družbenopolitičnega delavca, predvsem sindi1"^ 
kalnega aktivista, saj je vodil delo komisij za inventivno ^ de javno-' 
na različnih organih v občini in regiji. Mnogo bi se dalo še pove
dati o njegovem liku, toda besede so suhoparne.
Žalost ob prerani izgubi sodelavca bo ostala z nami, žalost in 
trajen spomin.
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